



涿州市辰佳电子科技有限公司

Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.

B12-02, Chaoyang Road East, Development Zone, Zhuozhou City, Hebei, China, 072750

Tel: +86-158-30293219 E-mail: 15830293219@163.com, Web: www.chenjiadz.com

Zhuozhou

№ 11 от 11 Ноября 2019г.

Подтверждение дилерского представителя

юр. адрес: № B12-02, East Chaoyang Road, Development Zone, Zhuozhou City, Hebei, Hebei **ВОСТОКГЕО**», юр. адрес: Россия, 625043, Тюменская область, г. Тюмень, ул. Дружбы, д.37, а/я 2660, является официальным дилером-агентом (представителем) нашей компании в РФ и странах СНГ. **«ООО "НОВЫЙ ВОСТОКГЕО"»** имеет право самостоятельно выбирать место ведения своей коммерческой деятельности, образовывать один или несколько офисов, количество работников, а так же методику работы. **«ООО "НОВЫЙ ВОСТОКГЕО"»** имеет право действовать в качестве связующего звена между предполагаемыми клиентами (покупателями) от имени компании **«Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.»**, предлагать и продвигать продукцию в РФ и странах СНГ данной компаний, заключать договора на поставку и поставлять продукцию данной компании как от своего имени так и от **«Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.»**

«ООО "НОВЫЙ ВОСТОКГЕО"» обязуется самостоятельно обеспечивать рекламные акции предлагаемой продукции в РФ кроме того, оплачивать все расходы понесённые в результате продвижения продукции **«Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.»** деятельности свободны от дополнительных обязательств. Агент (представитель), осуществляет свою работу направляя ее на продвижение и помощь в реализации выпускаемой продукции компании **«Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.»**.

Любая информация об инвесторах, продавцах, покупателях, частных предпринимателях с которыми агент (представитель) поддерживает отношения в процессе совместной деятельности, должны держаться в строгом секрете. **«ООО "НОВЫЙ ВОСТОКГЕО"»** так же обязуется не предавать огласке данную информацию, без письменного разрешения **«Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.»**.

Эта доверенность действительна в течение пятнадцати лет.

Генеральный директор **«Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.»**


Li Haixue

涿州市辰佳电子科技有限公司



Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.

B12-02, Chaoyang Road East, Development Zone, Zhuozhou City, Hebei, China, 072750

Tel: +86-158-30293219 E-mail: 15830293219@163.com, Web: www.chenjiazd.com

Zhuozhou

№ 11, November 11, 2019

Confirmation of letter of representation

«**Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.**», add.: № B12-02, East Chaoyang Road, Development Zone, Zhuozhou City, Hebe, Hebei Province, China 072750 is hereby appointed as our dealer-agent, (a representative) “**New Eastgeo**” **Co. Ltd**, add.:625043, Tyumen region, Tyumen, Druzhby st., 37, / I 2660, Russia, of the plant , responsible for the Russia country and in the countries of Formal Soviet Union. “**New Eastgeo**” **Co. Ltd** is completely free to choose the place of work, formation of one or several offices, employing any quantity of workers and methods of operation. Its authority is limited to acting only as liaison between prospective clients (buyers) of «**Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.**», P.R. China; therefore he has the authority to offer and promote the production of this company in Russian Federation and in countries of Formal Soviet Union, to make contracts of supply and supply the production of this company on his behalf.

“**New Eastgeo**” **Co. Ltd** should provide advertising of production of “**New Eastgeo**” **Co. Ltd**, by himself in Russia. Additionally, all expenses, i.e. office supplies, advertising must be born by himself.

This Letter of Representation is intended to be exclusive and both parties are free to engage in all pursuits whatsoever at any time.

The agent (representative) will be adequately compensated on a commission basis for his help in advertising and realization of «**Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.**».

Any contacts he makes with investors, sellers, buyers, or trader individuals or institutions as a result of our efforts will be held in strict confidence, trust and faith. “**New Eastgeo**” **Co. Ltd** shall not disclose same to anyone at any time, nor shall he, for his benefit now or in the future, contact these individuals without the written consent of «**Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.**» for a period of fifteen years.

General Director of «**Zhuozhou Chenjia Electronic Technology Co., Ltd.**»



Li Haixue